
 1

Protokół Nr II/VIII/03 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 30 maja 2003 r. 

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego - pan Kazimierz Bistroń na 
podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie  powitał przybyłych gości zgodnie  
z załącznikiem nr 2.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi do niżej wymienionego 
porządku obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

-otwarcie sesji, 
-stwierdzenie prawomocności obrad, 
-przedstawienie porządku obrad, 
-przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wejherowie o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego w powiecie. 
5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia informacji 

Państwowego Inspektora Sanitarnego w Wejherowie o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego w powiecie – druk nr 95/03. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany ustalonego planu sieci 
publicznych szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie Wejherowskim – druk nr 93/03. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXXV/331/02 Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 1 marca 2002 r. w sprawie 
przyjęcia powiatowej strategii polityki społecznej – druk nr 97 A/03. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie 
listu intencyjnego pomiędzy Samorządem Województwa Pomorskiego, Powiatem 
Puckim, Miastem Gdynia, Miastem Hel,  Miastem Jastarnia, Miastem Puck, Miastem 
Reda, Miastem Rumia, Miastem Wejherowo, Miastem Władysławowo, Gminą 
Kosakowo, Gminą Puck i Gminą Wejherowo na rzecz budowy Obwodnicy Północnej 
Aglomeracji Trójmiejskiej – druk nr 96/03. 

9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w: 
- Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Strzepczu, 
- Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej w Wejherowie. 

10. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wnioski i oświadczenia radnych.  
13. Zamknięcie sesji.  
Do powyższego porządku nie zgłoszono uwag. 
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W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu z VII Sesji 
Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia 25 kwietnia 2003r. 
Niniejszy protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

W dalszej części Przewodniczący Rady poinformował o imprezach, w których 
uczestniczył w okresie między sesjami, a mianowicie: 
 wystawie sztuki witrażowej na Kaszubach, która odbyła się  

w WCK w Wejherowie.  
 uroczystości związanej z jubileuszem 75-lecia działalności OSP  

w Częstkowie. 
 uroczystości związanej z jubileuszem chóru Lira w Rumi. 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami (załącznik nr 3) przedstawił Starosta 
Wejherowski - pan Józef Reszke. Po czym poinformował dodatkowo, że: 
- pan Jerzy Puszyński Powiatowy Inspektor Budowlany  złożył rezygnację z pracy,  

w związku z przejściem na emeryturę. Starosta podziękował mu za wieloletnią pracę 
w Starostwie, wręczył wraz z Przewodniczącym Rady i Wicestarostą list gratulacyjny 
i upominek w formie książki. Pan Jerzy Puszyński podziękował za życzenia. 
Stwierdził, że w trakcie swej trwającej 45 lat pracy w budownictwie miał szczęście 
pracować z ludźmi kompetentnymi i mądrymi. Po czym podziękował wszystkim  
za życzenia. 

- w dniach 14-17 maja delegacja z powiatu gościła w powiecie Helmstedt, gdzie 
podpisano porozumienie o współpracy. Poinformował również, że na początku lipca 
delegacja z Helmstedt złoży u nas rewizytę. 

- otrzymał zaproszenie od Marszałka Województwa Pomorskiego na spotkanie  
w sprawie omówienia spraw związanych z muzeum.  

- zarząd powiatu przekazał nieodpłatnie Pogotowiu Ratunkowemu kopiarkę i zestaw 
komputerowy. Jednocześnie nawiązał do artykułu prasowego nawołującego m.in. 
powiat do udzielania pomocy dla Pogotowia. Starosta wyjaśnił, ze pomoc ze strony 
powiatu jest praktycznie ciągła np. powiat zwolnił pogotowie z opłaty podatku  
od nieruchomości, natomiast miasto Wejherowo ustaliło wysokie stawki. Stawki 
dzierżawne przychodni zdrowia ustalone przez powiat wynoszą 1,-zł, miasta 
Wejherowa 7,-zł. Podliczając nasze koszty można powiedzieć pomocy wynoszą 
3.000.000,-zł, dodając do tego koszt likwidacji ZOZ 2.000.000,- razem wyniosły 
5.000.000,-zł. 

- Zarząd Drogowy otrzymał nagrodę specjalną za nowatorskie zarządzanie dwoma 
powiatami. 

- otrzymaliśmy informację o przyznaniu subwencji drogowej w kwocie 500.000,-zł  
na remont ul.Chopina w Wejherowie. 

- w dniu dzisiejszym przyjedzie do Starostwa poseł z Londynu, który przedstawi 
informację o funkcjonowaniu Unii Europejskiej. Również w dniu dzisiejszym 
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elektrownia wodna w Zarnowcu obchodzi 20 - lecie istnienia. Poinformował 
obecnych, że w związku z dużym udziałem tego zakładu w dziedzinie społecznej 
(sponsorowanie szpitala, sponsorowanie wielu imprez kulturalnych) postanowił 
przyznać elektrowni Nagrodę Bursztynowego Gryfa. 

Następnie głos zabrali: 
- Radny Grzegorz Gaszta zapytał, dlaczego radni nie zostali poinformowani wcześniej 

o planowanej wizycie w Helmstadt. Starosta odpowiedział, że termin wizyty został 
określony bardzo późno, praktycznie w ostatniej chwili. Co do składu delegacji 
podjęto decyzję, że pojadą trzy osoby z Rady: Przewodniczący Rady, 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej, 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, trzy osoby  
z zarządu: Starosta, Wicestarosta i nieetatowy członek zarządu pan Krzysztof 
Krzemiński, jako zmiennik kierowcy. Wyjazd był bardzo wyczerpujący, spotkanie 
było profesjonalnie przygotowane. W październiku br. będzie następny wyjazd na 
seminarium. Wówczas w wyjeździe będzie mogła uczestniczyć większa grupa 
radnych. 

- Radny Witold Reclaf zapytał od kiedy została nawiązana współpraca z Powiatem 
Helmstadt, co jest zawarte w porozumieniu. Starosta odpowiedział, że kontakty 
zostały nawiązane 12 lat temu przez miasto Wejherowo. Natomiast w poprzedniej 
kadencji Rada Powiatu Wejherowskiego podjęła uchwałę w sprawie nawiązania 
współpracy między powiatami.  

- Radny Grzegorz Gaszta zapytał czego dotyczyło posiedzenie Powiatowej Rady 
Zatrudnienia oraz czy na sesji Sejmiku Województwa Pomorskiego omawiano 
sprawy dotyczące aktywnych form przeciwdziałania bezrobociu. Starosta 
odpowiedział, że Rada Zatrudnienia dokonała podziału pieniędzy, zostały rozdzielone 
na konkretne podmioty. Przeznaczono również środki na aktywne formy 
przeciwdziałania bezrobociu.  

- Radny Witold Reclaf zapytał dlaczego Starosta rozmawiał w sprawie oddania OSW 
Nr 2 z senator Serocką z SLD jeżeli ta sprawa była już omówiona z posłem 
Franciszkiem Potulskim. Ponadto w prasie podano, że Starosta zwrócił się  
o przeniesienie instytucji sądu i urzędu skarbowego z Rumi do Wejherowa. O co 
chodzi w tej informacji? Starosta odpowiedział, że nie odpowiada za informacje 
zawarte w prasie. Pan wiceminister Edukacji Franciszek Potulski zapewniał,  
że w ustawie jest zapisane, że ośrodki typu OSW Nr 2 mają przejść do Urzędu 
Marszałkowskiego. Z panią senator rozmawiał w sprawie poparcia ustawy w Senacie. 
W sprawie przeniesienia instytucji rozmawiał w kontekście małego wskaźnika 
zatrudnienia w powiecie. Przeniesiono spawy sądowe, sprawy urzędu skarbowego  
i urzędu pracy miasta Rumi z Gdyni do Wejherowa. Nie przekazano jednak etatów  
na wykonywanie tych prac - na obsługę czterdziestotysięcznego miasta.  

- Radny Tadeusz Ptach zapytał, czy prawdą jest, że od 1 stycznia 2004 roku wszystkie 
sprawy związane z budownictwem przejdą do starostwa. Starosta odpowiedział, że 
zgodnie z obowiązującym prawem do końca tego roku jesteśmy zobowiązani przejąć 
te sprawy od miast i gmin. 
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Ad.4. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wejherowie pan Jerzy Kubiś przedstawił 
informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego w powiecie (załącznik  
nr 4) 
 
Ad.5. 

Państwowy Inspektor Sanitarny w Wejherowie pani Ewa Banasik przedstawiła 
informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w powiecie (załącznik nr 5). 

Po czym w dyskusji głos zabrali: 
- Radny Fryderyk Kaszel, który zapytał o problem badania osób pracujących przy 

żywieniu zbiorowym. Czy warunkiem uzyskania zaświadczenia jest skierowanie  
na badania wydane przez pracodawcę, czy przy zmianie pracodawcy zaświadczenie 
można wykorzystać w innej pracy. Inspektor odpowiedziała, że badania są 
wykonywane również bez skierowania. 

- Radny Piotr Pelcer zapytał czy w świetle nowych przepisów zaświadczenie ma być 
tylko u pracodawcy, czy również u zatrudnionego. Inspektor odpowiedziała, że 
orzeczenie musi mieć pracodawca, a pracownik w aktualnej książeczce zdrowia.  

- Radny Witold Reclaf zapytał o bezpieczeństwo związane z higieną w szkołach pod 
względem sanitarno-technicznym. Inspektor odpowiedziała, że szkoły są 
kontrolowane na bieżąco i nie wykazano zbyt dużych uchybień. Jeżeli są 
nieprawidłowości SANEPID nakłada grzywnę. Tylko 3 % szkół jest w złym stanie 
technicznym 

- Radny Janusz Zabłocki zapytał jakie są sankcje za przekroczenie ilości żelaza  
w wodzie. Inspektor odpowiedziała, że przekroczenia nie są niebezpieczne dla 
zdrowia. SANEPID wydaje decyzje w sprawie poprawienia zdatności wody.  

- Radny Mirosław Odyniecki zadał następujące pytania: 
- czy wyciągnięto konsekwencje w stosunku do osób odpowiedzialnych za dużą 

ilość śniętych ryb w jeziorze Żarnowieckim? 
- we wsi Bolszewo brak jest kanalizacji – co się z tym robi? 
- Część mieszkańców Wejherowa zamieszkuje na terenie ogródków działkowych, 

brak tam wody – co na to SANEPID? 
- Czy są zakazy kąpieli w powiecie wejherowskim? 

Inspektor odpowiedziała, że sprawą jeziora Żarnowieckiego zajął się Wojewódzki 
Wydział Ochrony Środowiska. Wykluczono śnięcie ryb za pomocą elektryczności. Urazy 
ryb są mechaniczne dokonane w zbiornikach elektrowni. Wojewoda zobowiązał 
elektrownię do wykonania opracowania określającego, w jakim stopniu jej działalność 
wpływa na środowisko wodne w jeziorze. W sprawie kanalizacji w Bolszewie to urząd 
gminy decyduje o skanalizowaniu terenu. Natomiast sprawą ogródków działkowych 
powinny zająć się inne instytucje. O zakazie kąpieli pani inspektor nie chciała się 
przedwcześnie wypowiadać. Stwierdziła, że takie badania były prowadzone i będzie w tej 
sprawie ogłoszony oficjalny komunikat. 
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Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie uchwały  
w sprawie przyjęcia sprawozdania. 27 radnych głosowało w następujący sposób 26 za 
przyjęciem uchwały 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
Uchwała została przyjęta. 
 
Ad.6. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany ustalonego 
planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie Wejherowskim  
z autopoprawką – druk nr 93/03 przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius.. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym  
27 obecnych członków rady głosowało jednogłośnie za przyjęciem niniejszej uchwały.  
 
Ad.7. 

Kolejny projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXV/331/02 Rady Powiatu Wejherowskiego z dnia 1 marca 2002 r.  
w sprawie przyjęcia powiatowej strategii polityki społecznej (druk nr 97 A/03) 
przedstawiła Wicestarosta pani Gabriela Lisius. 

Radny Witold Reclaf zwrócił uwagę na zapis ujęty w strategii polityki społecznej 
dotyczący różnicy pomiędzy stopą bezrobocia w powiecie wejherowskim  
a poszczególnymi gminami. Wicestarosta odpowiedziała, że zapis jest prawidłowy 
ponieważ stosuje się inne mierniki do stopy bezrobocia i bezrobotnych mieszkańców. 

Radny Grzegorz Gaszta stwierdził, że zmiany idą w dobrym kierunku, powinny 
zacząć się debaty strategiczne, które pozwolą na sformułowanie wniosków i umieszczenie 
ich w budżecie 2004 roku. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie, w którym jednogłośnie przyjęto niniejszą uchwałę. 
 
Ad.8. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody  
na podpisanie listu intencyjnego pomiędzy Samorządem Województwa Pomorskiego, 
Powiatem Puckim, Miastem Gdynia, Miastem Hel,  Miastem Jastarnia, Miastem Puck, 
Miastem Reda, Miastem Rumia, Miastem Wejherowo, Miastem Władysławowo, Gminą 
Kosakowo, Gminą Puck i Gminą Wejherowo na rzecz budowy Obwodnicy Północnej 
Aglomeracji Trójmiejskiej (druk nr 96/03) przedstawił etatowy członek zarządu  
pan Marek Panek. 

Radny Grzegorz Gaszta poprosił o przybliżenie koncepcji budowy, zapytał czy jest 
ustalony harmonogram budowy. Pan Marek Panek wyjaśnił, że była wstępna koncepcja  
i powiat zdecydował się na opracowanie dokumentacji za która zapłacono 118.000,-zł. 
Aktualnie na spotkaniu w Urzędzie Miejskim w Redzie starano się rozwiązać 
poszczególne problemy. Są dwa warianty przejścia do Pucka i Wejherowa. Reda musi 
wybrać jaki wariant jest dla niej optymalny. Podjęto dyskusję nad opracowaniem studium 
przestrzennego, wykazującego zagrożenia. Na razie nie podjęto decyzji czy zlecić 
wykonanie studium w części, czy całości. Radny Grzegorz Gaszta wystąpił z prośbą  
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o sprawdzenie, czy nie nastąpiła pomyłka. Ponieważ w  sprawozdaniu z wykonania 
budżetu na opracowanie dokumentacji wynosi 113.000,-zł, natomiast uchwała opiewa  
na kwotę 118.000,-zł. 

Następnie Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym  
28 obecnych członków rady przyjęło uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad.9. 

Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Strzepczu oraz w Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej  
w Wejherowie przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Wacław Seweryn 
(załącznik nr 6). 

Po czym głos w dyskusji zabrali: 
- Radna Mirosława Kuberna, której wypowiedź stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
- Radny Grzegorz Gaszta zapytał, czy zarząd powiatu zagwarantował odpowiedni 

budżet szkole, który zagwarantowałby prawidłowe jej funkcjonowanie. Kontrola 
wykazała braki w wyposażeniu szkoły, dyrektor zgłaszał wniosek w tej sprawie. 
Zdaniem radnego kwota 800,- zł na pomoce to kwota niewielka. 

- Radny Seweryn Czoska poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  
o przedstawienie wniosków pokontronych opracowanych przez komisję. 

- Radny Wacław Seweryn zwrócił się z pytaniem do zarządu, czy była ustalona wizja 
powołania szkoły. 

- Radny Seweryn Czoska stwierdził, że Komisja Rewizyjna zajmowała się nie tym 
czym powinna. Do zadań komisji należy zbadanie, czy placówka działa zgodnie  
z prawem i czy zarząd powiatu wykonuje uchwały dotyczące danej jednostki.  

- Radny Wacław Seweryn wyjaśnił, że kontrola dotyczyła wykonania budżetu jednostki 
oraz jej funkcjonowania. 

- Radny Wiesław Sikora stwierdził, że nie otrzymał materiałów i w związku z tym nie 
ma o czym dyskutować. 

- Radny Wacław Seweryn odczytał wnioski pokontrolne Komisji Rewizyjnej. 
- Przewodniczący Rady zaproponował powrócenie do tego tematu na następnej sesji,  

po zapoznaniu się radnych z materiałami dotyczącymi kontroli. 
- Radny Mirosław Odyniecki wyjaśnił obecnym, że ze szkołą w Strzepczu jest problem, 

który polega na tym, że w takiej formie szkoła nie może istnieć. Nie zgodził się  
ze zdaniem radnego Seweryna Czoski, że Komisja Rewizyjna zajmowała się nie tym 
czym powinna. Jako radni nie możemy patrzeć tylko formalnie, musimy patrzeć 
szerzej. 

- Radny Grzegorz Gaszta wyjaśnił, że jest ustalona sieć szkół i nie możemy dyskutować 
o istnieniu lub nie danej placówki. Złożył formalny wniosek, by dyskusja związana 
była z tematem kontroli. 

- Radny Janusz Molak nie zgodził się z wypowiedzią radnego Odynieckiego. Szkoła 
istnieje i powinna istnieć,  korzystając z bazy w środowisku. 

- Wicestarosta pani Gabriela Lisius podsumowując stwierdziła, że: 
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- zmiany nazwy szkoły następowały w trakcie reformy oświatowej i zgodnie  
z zapotrzebowaniem środowiska; 

- budżet szkoły ustala się według otrzymanej subwencji oświatowej, która nie jest 
wystarczająca. Przede wszystkim muszą być zabezpieczone płace, utrzymanie  
i niezbędne remonty; 

- dyrektor zwrócił się do zarządu z prośbą o przesunięcie środków z ogrzewania  
na zakup pomocy naukowych. W związku z tym, że opłata za ogrzewanie została 
przez Urząd Gminy umorzona można dokonać takiego przesunięcia. 

- Radny Grzegorz Gaszta stwierdził, że zarząd nie doposaża placówki. Wysokość 
budżetu szkoły jest niewystarczająca. 

- Radny Janusz Zabłocki wyjaśnił, że w wyniku kontroli można stwierdzić, że są 
zastrzeżenia do działalności zarządu, w związku z brakiem statutu w muzeum.  
Bez określonego statutu muzeum działało nielegalnie, nieprawidłowo. Natomiast 
działalność prawna szkoły była prawidłowa. 

- Radny Witold Reclaf zapytał, kto z zarządu jest odpowiedzialny za brak statutu  
w muzeum? 

- Radny Seweryn Czoska stwierdził, że sprawozdanie Komisji Rewizyjnej jest 
nieprawidłowe. Działalność muzeum była legalna, mimo, że nie oparta na przepisach 
statutu. 

- Radny Ludwik Bach wystąpił w obronie zarządu, co do działań zmierzających  
do uchwalenia statutu muzeum. Projekty statutów były wysyłane do akceptacji  
do ministerstwa. 

 
Po czym Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń zamknął dyskusję nad 
sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 
 
Ad.10. 

W dyskusji nad sprawozdaniem zarządu głos zabrali:  
- Radny Tadeusz Ptach, który poprosił o przybliżenie tematu remontu instalacji CO  

w Rumi w NZOZ nr 1. Ponadto zapytał czego dotyczyło seminarium pt. Integracja 
składników Systemu Integracyjnego o Nieruchomościach”, czy nie dotyczyło 
przypadkiem podatku katastralnego. Na powyższe pytania odpowiedział etatowy 
członek zarządu pan Marek Panek. Wyjaśnił, że zarząd wyraził zgodę  
na przeprowadzenie przez budynek NZOZ Nr 1 instalacji. Doktor Elżbieta 
Frankiewicz na własny koszt podłączyła się do OPEC. Ostateczne wykonanie nastąpi 
w przyszłym miesiącu. Jeśli chodzi o seminarium dotyczyło one ksiąg wieczystych, 
ewidencji gruntów oraz spraw podatkowych. Omawiano problemy związane  
z poborem i naliczaniem podatków gmin. 

- Radny Grzegorz Gaszta zapytał o uchwałę zarządu dotyczącą zasad dofinansowania  
z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Radny Marek 
Panek odpowiedział, że zmieniono tylko datę składania wniosków oraz rozszerzono 
katalog spraw dotyczących wniosków. Pozostała część uchwały się nie zmieniła. 

 



 8

Ad.11. 
Radny Witold Reclaf zapytał, co jest planowane w sprawie drogi nr 6, dlaczego 

zgodnie z doniesieniami prasy przedstawiciele Urzędu Miejskiego w Wejherowie nie 
uczestniczyli w rozmowach na temat przebudowy tej drogi? Radny Marek Panek 
wyjaśnił, że spotkanie zostało zorganizowane między innymi, by zdementować pogłoski, 
że ulica ta nie będzie modernizowana. Rzeczywiście opóźniły się procedury. Generalna 
Dyrekcja nie mogła wykupić gruntów (właściciele stawiali wygórowane ceny) i to 
opóźniło prace. Dyrektor zapewniał, że w miesiącu czerwcu uzyska pozwolenie  
na budowę. Władze miasta Wejherowa nie brały udziału w spotkaniu, ponieważ nie 
sprawują nadzoru nad tą drogę. 

Radny Witold Reclaf zauważył, że do tej drogi dochodzi wiele ulic miejskich, 
należało jednak grzecznościowo zaprosić władze miasta. Radny Marek Panek 
odpowiedział, że zaproponowano natomiast Panu Prezydentowi spotkanie w sprawie 
modernizacji ulicy Chopina w Wejherowie.  
 
Ad.13. 
 Radny Witold Reclaf złożył oświadczenie – protest wobec zgłaszanych zarzutów 
podczas Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego w stosunku do Instytutu Kaszubskiego  
i profesora Józefa Borzyszkowskiego (załącznik nr 8). 
 Radny Seweryn Czoska stwierdził, że był obecny na wszystkich obradach sesji  
i nie był świadkiem „niewybrednego ataku” na Instytut Kaszubski i profesora 
Borzyszkowskiego. 
 
Ad.14. 
 Po czym Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad VIII Sesji Zwyczajnej.  
 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na VIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na VIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami 
4. .Informacja o stanie  bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego w powiecie. 
5. Informacja  o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w powiecie. 
6. Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Strzepczu oraz w Muzeum 

Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej w Wejherowie 
7. Wypowiedź radnej Mirosławy Kuberny.  
8. Oświadczenie radnego Witolda Reclafa.  
 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 

 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 


